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Protokół Nr IV/2015 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 30 stycznia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
05

, a zakończyły o godz. 16
00

. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ferdynand Łukasik dokonał otwarcia IV sesji Rady Powiatu              

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 16 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Na sesji nieobecni radni: Alicja Prill i Robert Dudek. 

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że Stowarzyszenie Pomocna Dłoń w Myśliborzu zwróciło się z prośbą  

o zabranie głosu na dzisiejszej sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Stowarzyszenia „Pomocna Dłoń” - Krzysztof Antczak 

poinformował, że dnia 13 lutego br. o godz. 17.00 w Państwowej Szkole Muzycznej  

w Myśliborzu organizowany jest III koncert charytatywny Stowarzyszenia „Pomocna Dłoń” na 

rzecz rehabilitacji dla niepełnosprawnych dzieci i młodzieży z Gminy Myślibórz. 

W związku z powyższym zaprosił wszystkich mieszkańców Powiatu Myśliborskiego na 

koncert.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

w imieniu wszystkich radnych podziękował za zaproszenie. 

 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku IV sesji Rady Powiatu        

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że wprowadził autopoprawkę do porządku sesji. Po punkcie 5.5 dodano 

następujące punkty:  

5.6 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo-Administracyjnej  w Myśliborzu, 

5.7 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu. 

Następnie zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 
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Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że ma wątpliwość i uwagę do punktu 5.5. w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu 

Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz zamiaru likwidacji Bursy Międzyszkolnej 

wchodzącej w jego skład. Projekt był kierowany przez Zarząd Powiatu na V sesję Rady 

Powiatu. Jednak z uwagi na fakt odwołania IV sesji powinien on być kierowany na IV sesję. 

Poprosił o przedstawienie uchwały Zarządu, która kieruje przedmiotowy projekt uchwały na 

dzisiejszą sesję. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami:  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wręczenie aktów nadania stopnia nauczyciela mianowanego dla nauczycieli. 

4. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027 

oraz uchwalenie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok: 

4.1 odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027, 
4.2 dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2015-2027 i ich przegłosowanie, 
4.3 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027, 
4.4 odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
4.5 przedstawienie opinii Komisji oraz wniosków radnych, 
4.6 odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok, 
4.7 przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, opinii Komisji  

i wniosków radnych, 
4.8 dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2015 i ich 

przegłosowanie, 
4.9 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  

  2015. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

5.1 w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok, 

5.2 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok, 

5.3 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 

2015 rok, 

5.4 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia 

liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego, 

5.5 w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz 

zamiaru likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład, 

5.6 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum 

Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu, 

5.7 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu. 
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6. Sprawozdanie Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

za 2014 rok. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

10. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

11. Oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 
  

Następnie: 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

poinformował, że na wniosek Dyrektora Placówek Oświatowych - Jana Jakubowa na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 19 stycznia 2015 roku rozpatrzono sprawę likwidacji 

bursy szkolnej, co jest możliwe po rozwiązaniu Zespołu. W związku z tym postanowiono 

skierować projekt uchwały na sesję Rady Powiatu. 
  

  

Ad. 3 

Wręczenie aktów nadania stopnia nauczyciela mianowanego dla nauczycieli. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy - Karta Nauczyciela, w terminie do 30 czerwca 

2014 roku wniosek o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień awansu zawodowego 

nauczyciela mianowanego złożył 1 nauczyciel.  

Zgodnie z cytowaną ustawą organ prowadzący ma obowiązek przeprowadzić w/w 

postępowanie i wydać decyzję o nadaniu stopnia awansu zawodowego. 

W wyniku prowadzonego postępowania stopień awansu zawodowego nauczyciela 

mianowanego otrzymał Pan Adam Domszy. 

Jednak z uwagi na fakt, iż Pan Adam Domszy nie może uczestniczyć w dzisiejszej sesji akt 

nadania zostanie przesłany nauczycielowi drogą pocztową. 

 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2015-2027 oraz uchwalenie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok: 

 

4.1 odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027, 
 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w w/w sprawie poprosił Wiceprzewodniczącą Rady – Elżbietę Ligenzę.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii     

o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027. (uchwała RIO stanowi załącznik Nr 3 

do protokołu) 
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4.2 dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2015-2027 i ich przegłosowanie, 
 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały i autopoprawki? 

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 
zapytał, jakie wydatki inwestycyjne planuje się przez 4 najbliższe lata na kwotę 8.500.000 zł.  

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że obecnie Urząd oczekuje na audyt opracowany przez zewnętrzną firmę 

audytorską, dlatego dopiero na kolejnej sesji będzie przedstawiona wizja i pewne zmiany w 

zakresie funkcjonowania Powiatu Myśliborskiego dot. gospodarki finansowej.  

Zauważył, że w dniu dzisiejszym przyjmowany będzie projekt budżetu przygotowany przez 

poprzednią kadencję.      

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

zauważył, że w wieloletniej prognozie finansowej Rada Powiatu uwzględniła tylko wydatki 

majątkowe wynoszące 1.800.000,00 zł na przyszły rok, zaś na pozostałe lata dochody zostały 

zapisane w planie na poziomie 0 zł. W związku z tym zawnioskował, żeby nie zajmować się 

wydatkami w 2016 roku i w dalszych latach. Stwierdził, że w przypadku przyjęcia przez Radę 

Powiatu planu kadencyjnego można wypisać zadania inwestycyjne i wydatki majątkowe w 

wieloletniej prognozie finansowej.  

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Janowicz 

stwierdził, że sprawa wydatków majątkowych wiąże się z realizacją programu naprawczego, 

czyli ze spłatą rat kapitałowych. Stwierdził, że co do poziomu spłat rat kapitałowych Rada 

Powiatu będzie musiała przygotować większą informację, aby mieć większe rozeznanie.  

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

zwrócił uwagę, że część radnych powinno się zapoznać ze Statutem Powiatu Myśliborskiego, 

który reguluje kwestie dot. prowadzenia obrad. Zwrócił uwagę wszystkim radnym, że Rada 

obraduje nad punktem 4.2 dot. dyskusji nad wniesionymi poprawkami do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia zmiany do wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego. 

Zauważył, że inne ewentualne wnioski można zgłaszać w oświadczeniach radnych. Zwrócił się 

z prośbą do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwracanie uwagi jeśli radni nie przestrzegają 

zapisów Statutu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

stwierdził, że w dalszym przebiegu sesji będzie zwracał większą uwagę, aby radni nie 

wybiegali w przyszłość przy omawianych kwestiach. 

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

zadał pytania w zakresie zaplanowanej kwoty długu w budżecie na 2015 rok, długu w roku 

2010, jego wzrostu na koniec IV kadencji? Następnie zadał pytania odnośnie planowanych 

kosztów obsługi długu w roku 2015 i w 2014 roku i jakie jest to odniesienie do lat poprzednich 

Zapytał, jaki jest pomysł na utworzenie nowych miejsc pracy dla nauczycieli w związku z 

obniżeniem subwencji oświatowej? 
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Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że firma audytorska bada również zadłużenie Powiatu Myśliborskiego. 

Poinformował, że na sesji w miesiącu marcu br. zostaną przedstawione przedmiotowe kwestie. 

Zauważył, że w załączniku do autopoprawki określono ratę spłaty na poziomie 2.000.000,00 zł 

z tytułu wykupu papierów wartościowych i  69.000,00 zł z tytułu spłaty pożyczek. Stwierdził, 

że tak właśnie wygląda plan na 2015 rok. 

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa  

poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie dot. poziomu długu na 2015 rok, poziomu długu w 

2010 roku oraz jak zakończył się budżet IV kadencji w 2014 roku?  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

stwierdził, że poziom długu został uwzględniony w dokumentach i materiałach będących w 

dyspozycji wszystkich radnych. Poinformował, że kwota długu na koniec 2014 roku wyniosła 

33.450.00,00 zł. Zauważył, że ze względu na początek V kadencji Rady Powiatu jest o wiele za 

wcześnie na udzielenie odpowiedzi na pytania radnego.  

 

Skarbnik Powiatu - Magdalena Mikołajczuk 

poinformowała, że kwota długu na koniec 2010 roku kończącego III kadencję wynosiła ok. 

33.622.759,00 zł, natomiast dług na koniec IV kadencji za 2014 rok wyniósł na dzień  

31 grudnia 2014r.: 33.359.862,31 zł. 

Przekazała, że koszt obsługi długu w roku 2014 ukształtował się na poziomie  1.280.973,73 zł. 

Zaś w roku 2013 ten koszt wynosił 1.800.000,00 zł, czyli był o 500.000 zł. mniejszy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027 głosowało  

17 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 
Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027 została przyjęta. (załącznik Nr 4 do 

protokołu)   

 

 
4.3 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027, 
 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

zwrócił uwagę, że nie ma potrzeby odczytania projektu uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2027 wraz z autopoprawką głosowało 17 radnych, 

przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała Nr IV/18/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2015-2027 została podjęta wraz z autopoprawką.  (załącznik Nr 5 do protokołu)   

 

 

4.4 odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
 
4.5 odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu Myśliborskiego 

na 2015 rok, 
 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie w w/w sprawie Wiceprzewodniczącego Rady – Ryszarda Wiśniaka.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii  

o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok. 

(Uchwała RIO stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 
 

 
4.6 przedstawienie opinii Komisji oraz wniosków radnych, 

 
Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił o zabranie głosu Przewodniczących poszczególnych Komisji Stałych Rady Powiatu  

w celu przedstawienia opinii Komisji w sprawie projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2015 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego                       

i Drogownictwa – Tomasz Jarema 

poinformował, że na posiedzeniu w dniu 27 stycznia 2015 roku Komisja Oświaty, Kultury, 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały wraz z autopoprawką w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 

rok. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 

nikt nie był przeciwny, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu, 1 Członek Komisji był 

nieobecny na posiedzeniu.   

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

– Urszula Sawicka 

poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2015 roku Komisja Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa w wyniku głosowania (3 głosami za , przeciw - 

0 i brak głosów wstrzymujących) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz  

z autopoprawkami w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Mariusz 

Norsesowicz 

poinformował, że na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2015 roku Członkowie Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały wraz  

z autopoprawkami w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok.  
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w posiedzeniu wzięło udział 5 Członków Komisji, 1 Członek Komisji był nieobecny. Komisja 

jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

 

 

4.7 przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, opinii Komisji  

i wniosków radnych, 
 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

o zabranie głosu poprosił Starostę Myśliborskiego Arkadiusza Janowicza w celu 

przedstawienia stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, wniosków radnych oraz 

autopoprawki. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

w związku z pozytywnymi opiniami Komisji, jak również pozytywną opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej Zarząd Powiatu wyraża pozytywne stanowisko w zakresie projektu uchwały 

budżetowej. Przekazał, że w uchwale budżetowej ustala się dochody w kwocie  

64.260.378,80 zł; wydatki budżetu w kwocie 62.670.621,11 zł. Ustala się planowaną nadwyżkę 

budżetu w kwocie 1.589.757,69 zł, która zostanie przeznaczona na wykup papierów 

wartościowych. Ustala się przychody w kwocie 477.404,31 zł i rozchody budżetu 2.067.162 zł. 

 

 

4.8 dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2015 i ich 

przegłosowanie, 
 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

otworzył dyskusję, poprosił o zabieranie głosu. 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

stwierdził, że Zarząd IV kadencji dobrze przygotował budżet na rok 2015. Zauważył, że opinie 

RIO, opinie poszczególnych Komisji i Zarządu odnośnie projektu budżetu są pozytywne. 

Zauważył, że obecnie stan zadłużenia Powiatu jest mniejszy niż był w roku 2010. Stwierdził, 

że decyzje poprzedniej kadencji dają komfort dla obecnego Zarządu, aby rozpocząć nowy rok, 

bo zwiększą się wolne środki. Podziękował dyrektorom jednostek, że w sposób racjonalny 

podchodzili do wydatków.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

zauważył, że uchwała budżetowa jest weryfikowana w ciągu roku budżetowego i następują 

zmiany budżetu. Z informacji, które są jeszcze wstępnie niepotwierdzone sprawozdaniem 

przed rozliczeniem roku budżetowego w 2014 wynika, że kwota wolnych środków może być 

większa trzykrotnie albo więcej. Stwierdził, że aby rozpocząć pracę i przygotować się do 

podejmowania decyzji, należy poczekać bilans otwarcia, który przygotowuje firma audytorska. 

Zaznaczył, że budżet pod względem formalnym i księgowym spełnia wszystkie wymogi, co 

zostało potwierdzone pozytywnymi opiniami RIO, jak również opiniami Komisji i Zarządu. 

Poprosił o przyjęcie budżetu w takiej wersji, jak został przedstawiony. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że w projekcie uchwały, na stronie 3 jest zestawienie w zakresie dochodów i na 

stronie 5 zestawienie wydatków. Poprosił o wyjaśnienie Działu 852 dotyczącego pomocy 

społecznej. 
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Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że dyskusja dotyczy autopoprawki. Zwrócił się do radnego Wojciecha Wojtkiewicza 

o zakończenie swojego wystąpienia, ponieważ Rada musi najpierw przegłosować 

autopoprawkę.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie autopoprawek.  

 

Za przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  2015 z dnia 25 listopada 2014 roku głosowało  

17 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 
Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na rok  2015 z dnia 25 listopada 2014 roku  została przyjęta. (załącznik Nr 7 

do protokołu)   

 

Kolejno: 

 

Za przyjęciem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  2015 z dnia 23 stycznia 2015 roku głosowało  

17 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 
Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na rok  2015 z dnia 23 stycznia 2015 roku została przyjęta. (załącznik Nr 8 

do protokołu)   

 
 
 
4.9 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  

  2015. 
 
Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Zapytał, czy istnieje potrzeba 

powtórnego odczytania projektu uchwały? 

 

Wszyscy radni opowiedzieli się przeciw potrzebie powtórnego odczytania projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na rok  2015.  

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu o wyjaśnienie sprawy związanej z pomocą 

społeczną w Dziale 852 klasyfikacji budżetowej. Zauważył, że planowane wydatki  

w rozdziale 85201 w wysokości 3.532.866,00 zł, gdzie planuje się, że wpływy otrzymane od 

gmin i powiatów ościennych będą na poziomie 2.539,000 zł. Poprosił Skarbnika Powiatu  

o wyjaśnienie z czego zostaną pokryte wydatki w dziale 85204 dot. rodzin zastępczych. 
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Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że należy zapoznać z zasadami dotyczącymi funkcjonowania Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej w Dębnie, rodzin zawodowych i zastępczych oraz z umowami, 

które zostały podpisane w roku 2014. Zwrócił uwagę na konieczność uzupełnienia dochodów 

w roku bieżącym na prowadzenie tego zadania. Stwierdził, że należy się mocno zaangażować  

i chcieć realizować wszystkie zadania, które pozostawiła IV kadencja.  

 

Skarbnik Powiatu - Magdalena Mikołajczuk 

poinformowała, że różnica w dochodach w dziale 852 była, jest i ciągle będzie, ponieważ jest 

tutaj zawarte zadanie na prowadzenie domów dziecka i rodzin zastępczych. Stwierdziła, że jest 

to zadanie własne Powiatu i musi być finansowane z dochodów własnych. Natomiast jeżeli 

chodzi o zaplanowane dochody to pochodzą one głównie z dotacji z innych powiatów, których 

odpłatność wpływa za dzieci przebywające w placówce opiekuńczo-terapeutycznej, czy  

w placówce wychowawczej. Zauważyła, że dotacje nie będą wpływały z innych Powiatów, 

ponieważ jest to zadanie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że zawsze dopłacano do pomocy społecznej, nawet wtedy gdy były bardzo niskie 

koszty utrzymania w domach dziecka. Zauważył, że zaplanowano ok. 2.500.000 zł dotacji, 

które jak się okazuje nie wpłyną do budżetu. Przekazał, że w Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie znajduje się tylko 4 dzieci, a jest 21 etatów,  

a 27 osób. Przekazał, że w roku 2015 będzie trzeba zapewnić środki na działanie Placówki 

Opiekuńczo-Terapeutyczne oraz dla rodzin zastępczych, które muszą mieć zapewnione środki 

na bieżące funkcjonowanie. Stwierdził, że najlepszą i najtańszą formą zapewnienia opieki nad 

dziećmi są rodziny zastępcze. 

Zaapelował do radnych, aby współpracowali w zakresie realizacji budżetu.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy istnieje potrzeba odczytania projektu uchwały? 

 

Wszyscy radni opowiedzieli się przeciw potrzebie odczytania projektu uchwały. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok   

2015 wraz z autopoprawkami głosowało 16 radnych, przeciw - 1 radny, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

 
Uchwała Nr IV/19/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2015 została podjęta wraz                             

z autopoprawkami. (załącznik Nr 9 do protokołu)   

 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

ogłosił przerwę. 

 

 

godz. 13.40 - wznowiono obrady 
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Ad. 5 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu                      

w Myśliborzu: 

 

5.1 w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok, 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

zawnioskował o wprowadzenie do planu pracy Rady Powiatu tematu dotyczącego planu 

kadencyjnego. Zwrócił uwagę, że w miesiącu lutym nie jest planowana sesja, dlatego dobrze 

byłoby zaplanować sesję i wprowadzić niniejszy temat. zauważył, że Rada nie planuje się 

zajmować wieloma zadaniami własnymi Powiatu, np. promocją i ochroną zdrowia, polityką 

prorodzinną, kulturą i ochroną nad zabytkami, kulturą fizyczną i turystyką. Stwierdził, że Rada 

nie planuje się również zajmować kwestiami związanymi z właściwym funkcjonowaniem  

i obsługą obywateli na terenie Powiatu Myśliborskiego, kwestiami dotyczącymi geodezji  

i kartografii, katastru, administracji architektonicznej i budowlanej. Zwrócił uwagę, iż Rada 

powinna przeanalizować funkcjonowanie wszystkich jednostek organizacyjnych powiatu, 

Poprosił o uzupełnienie planu pracy Rady Powiatu zgodnie ze złożonym przez siebie 

wnioskiem. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zwrócił się do radnego Zygmunta Siarkiewicza o sprecyzowanie wniosków i złożenie ich na 

piśmie, wówczas zostaną one rozpatrzone. Poinformował, że plan pracy Rady może być w 

ciągu roku zmieniany i modyfikowany, Rada może wprowadzić dodatkowe zadania.  

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

zapytał, czy musi złożyć wniosek na piśmie a nie np. ustnie? 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

odpowiedział, że wnioski muszą być sprecyzowane i złożone na piśmie. 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

stwierdził, że jeżeli radny złożył wniosek to przed podjęciem uchwały należy go przegłosować. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy jest to wniosek formalny?  

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

odpowiedział, że tak. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zwrócił się do radnego Arkadiusza Mazepy o sprecyzowanie złożonego wniosku. 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że chciałby, aby Rada przegłosowała wniosek złożony przez radnego Zygmunta 

Siarkiewicza złożony uwzględniając go w planach pracy poszczególnych Komisji i planu pracy 

Rady.  
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Członek Zarządu - Wojciech Wojtkiewicz 

poparł wniosek radnego Zygmunta Siarkiewicza dotyczący dopisania planu kadencyjnego do 

planu pracy Rady Powiatu. Stwierdził, że termin wyznaczony w miesiącu lutym jest terminem 

zbyt szybkim, ponieważ w tej chwili są zamykane sprawozdania.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zaproponował przyjąć przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

zauważył, że złożył konkretne wnioski i Rada powinna się do nich ustosunkować. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zwrócił się do radnego Zygmunta Siarkiewicza o sprecyzowanie wniosków i poinformował, że 

zostaną one wtedy poddane pod głosowane. 

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

wniósł o ujęcie w planie pracy Rady Powiatu na rok 2015 w miesiącu lutym analizy  

polityki prorodzinnej, kultury i ochrony nad zabytkami, natomiast w miesiącu marcu  

o przeprowadzenie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu poświęconej planowi kadencyjnemu 

samorządu powiatowego, zagadnieniu promocji i ochrony zdrowia, ocena funkcjonowania 

administracji geodezyjnej i kartograficznej oraz budowlanej.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie złożonego wniosku.  

 

Za w/w wnioskiem radnego Zygmunta Siarkiewicza dot. zmian w planie pracy Rady 

Powiatu na rok 2015 w miesiącu lutym i marcu głosowało 5 radnych, przeciw - 11 radnych,  

1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty.  

 

 

Radny Powiatu - Krzysztof Mrzygłód 

stwierdził, że wniosek radnego Zygmunta Siarkiewicza był zasadny. Przekazał, że chciałby się 

dowiedzieć, czy może złożyć ten sam wniosek dając do dyspozycji termin do realizacji 

Zarządowi Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zwrócił uwagę radnemu Krzysztofowi Mrzygłódowi, że wyraził on swoje zdanie w czasie 

głosowania. 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że nie ma żadnych przeszkód, aby na posiedzeniach Komisji rozpatrzyć zakres 

tematów, które zostały przedstawione przez radnego Zygmunta Siarkiewicza. Zaproponował, 

aby przegłosować przedstawiony  plan pracy Rady Powiatu.  

 

Radny Powiatu - Andrzej Potyra 

przekazał, że punkty nad którymi każda Komisja będzie obradować są co do zasady 

obligatoryjne i muszą być zawarte w planie pracy. Stwierdził, że na każdej sesji, jak i Komisji 

można uzupełnić porządek obrad o punkty, które w trakcie jej trwania zostały zgłoszone. 
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Stwierdził, że tematy wspomniane przez radnego Zygmunta Siarkiewicza są ważne i nic nie 

stoi na przeszkodzie, aby w trakcie posiedzenia wprowadzić je do porządku obrad. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok głosowało   

12 radnych, przeciw - 5 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

Uchwała Nr IV/20/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok została podjęta. (załącznik Nr 10 do 

protokołu)   

 

 

 

5.2 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok, 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok 

głosowało   17 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr IV/21/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok została podjęta. (załącznik Nr 11 do 

protokołu)   

 

 

 

5.3 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu                         

w Myśliborzu na 2015 rok, 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego                           

i Drogownictwa na swym posiedzeniu w planie pracy na 2015 rok zaplanowała w miesiącu 

marcu wizytację jednostek oświatowych i placówek opiekuńczo-wychowawczych na terenie 

Gminy Myślibórz i Gminy Barlinek, natomiast w miesiącu kwietniu wizytację placówek na 

terenie Gminy Dębno. 

Wszyscy radni otrzymali poprawiony plan pracy Komisji Oświaty. Pozostałe plany pracy 

Komisji nie ulegają zmianie. 

 

W związku z tym, zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 
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Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

poprosiła o zmianę dotychczasowej nomenklatury na ocenę stanu jednostek oświatowych i 

placówek opiekuńczo-wychowawczych na terenie Gminy Myślibórz, Gminy Barlinek i Gminy 

Dębno.  

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

zauważył, że może warto przypisać wskazane przez niego zadania poszczególnym Komisjom, 

tak aby mogły dokonać analiz i zająć się tematami.  

 

Wicestarosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że radna Wioletta Drzewińska była na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa gdzie taki wniosek był składany i 

wówczas mogła wnieść uwagi. Stwierdziła, że każdy wniosek w zakresie wprowadzenia 

dodatkowych tematów do porządku obrad można przegłosować na posiedzeniu Komisji. Jest to 

plan wyjściowy, który w trakcie roku można modyfikować.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że złożone wnioski zostaną skierowane do poszczególnych Komisji Stałych, 

które zajmą stanowiska o ewentualnym wprowadzenie ich do planów pracy.  

 

Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że radna Wioletta Drzewińska złożyła wniosek, aby zastąpić jeden wyraz innym 

wyrażeniem. Poprosił o przegłosowanie tego wniosku.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił radną Wiolettę Drzewińską o sprecyzowanie wniosku. 

 

Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

poprosiła, by  słowo (wyraz) „wizytacja” zastąpić na „ocena stanu jednostek”.  

 

Radna Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

zauważył, że radna Wioletta Drzewińska na posiedzeniu Komisji Oświaty zawnioskowała, aby 

Komisja odwiedziła poszczególne jednostki oświatowe i zapoznała się z ich aktualnym stanem, 

ponieważ nie wszyscy radni posiadają wiedzę na ten temat. W związku z tym, że  

w opracowanym materiale zawarte jest słowo „wizytacja” należy je zmienić na „dokonanie 

oględzin placówek”.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku radnej Wioletty Drzewińskiej. 

 

Za wnioskiem radnej Wioletty Drzewińskiej związanego z wprowadzeniem zapisu 

dotyczącego zamiany wyrazu „wizytacja” na „ocena stanu” głosowało 5 radnych, przeciw -  

10 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

W wyniku głosowania wniosek nie został przyjęty.  

 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

stwierdził, że radny Wojciech Wojtkiewicz nie złożył wniosku formalnego, dlatego postanowił 

zamknąć dyskusję w tym punkcie i przejść do głosowania projektu uchwały.  
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Radny Powiatu – Arkadiusz Mazepa 

zwrócił uwagę w kwestii formalnej, że radny Wojciech Wojtkiewicz złożył wniosek. 

Stwierdził, iż Przewodniczący Rady nie ma kompetencji w zakresie zamknięcia dyskusji, 

ponieważ jest to wniosek formalny i powinno się go poddać pod głosowanie.                      

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku radnego Wojciecha Wojtkiewicza 

związanego z wprowadzeniem zapisu dotyczącego dokonania oględzin placówek oświatowo-

wychowawczych i oceny ich stanu. 

 

Za wnioskiem radnego Wojciecha Wojtkiewicza związanego z wprowadzeniem zapisu 

dotyczącego dokonania oględzin placówek oświatowo-wychowawczych i ocena stanu 

głosowało 13 radnych, przeciw - 3 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie: 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są uwagi do planu pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady 

Powiatu w Myśliborzu na 2015 rok głosowało 16 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

W głosowaniu nie wziął udziału radny Zygmunt Siarkiewicz. 

 

Uchwała Nr IV/22/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 

2015 rok została podjęta. (załącznik Nr 12 do protokołu)   

 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

zauważył, że zgodnie ze statutem radny obecny na sesji ma obowiązek zajęcia stanowiska  

w głosowaniu.   

 

 

 

5.4 zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia 

liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego, 
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Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

poinformował, że w związku ze złożonymi w dniu 9 stycznia 2015 roku przez radnych 

Zygmunta Siarkiewicza i Arkadiusza Mazepę pisemnymi akcesami do pracy w Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu zachodzi potrzeba wprowadzenia 

zmian w składzie osobowym przedmiotowej Komisji. 

Kolejno zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady 

powiatu, ustalenia liczby osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu 

osobowego głosowało 16 radnych, przeciw - 0, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr IV/23/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia liczby 

osób wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego została 

podjęta. (załącznik Nr 13 do protokołu)   

  

 

5.5 w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu 

oraz zamiaru likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład, 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał. czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

zapytał, dlaczego nie ma wsparcia ze strony Zarządu lub dalszych dyspozycji w kierunku 

dyrektorów jednostek i innych placówek w Myśliborzu na akcję promocyjno-informacyjną 

skierowaną do rodziców dzieci, aby dzieci z gminy Dębno czy z Barlinka mogły korzystać z 

Bursy Szkolnej? Dodał, że budynek wymaga większego remontu i jest wiele rozwiązań, które 

można byłoby alternatywnie zastosować do tego miejsca, żeby był on budynkiem bardzo 

efektywnym. Zauważył, że obecny rok szkolny miał bardzo krótki okres polityki 

informacyjnej, żeby zachęcić część rodziców do skorzystania z tej oferty. Stwierdził, iż dziwi 

go fakt, że Powiat nie podjął po raz kolejny tej oferty, gdyż nie jest to żadne obciążenie dla 

Powiatu. Być może chodzi o konkurs na stanowisko dyrektora, czy likwidację miejsc pracy, 

czy też wypowiedzenia. Stwierdził, że są osoby, które mogą być chętne również spoza terenu 

Powiatu, ale są też rodzice, których nie stać na dojazdy dziecka do szkoły, dlatego też w tym 

celu została powołana bursa.   

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz  

zwrócił uwagę, że podjęcie uchwały zamiarowej nie jest równoznaczne z automatyczną 

likwidacją bursy. Zaznaczył, że będzie czas, aby ocenić jak oferta zostanie przyjęta przez 

dzieci i ich rodziców. Stwierdził, że takie badania należało zrobić na etapie tworzenia tej bursy, 

przeprowadzić w szkołach ankiety z rodzicami, czy byliby zainteresowani internatem. 

Zauważył, że w momencie utworzenia bursy w SIO wskazano tylko 1 ucznia i dlatego też 

przyznano subwencję oświatową na działalność bursy w kwocie 7.500,00 zł. Stwierdził, że  

w budynku zrobiono dosyć sporo w minionym okresie czasu, ale w dalszym ciągu potrzeba 

znaczących pieniędzy na dalsze remonty.  
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Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

zauważyła, że bardzo trudno jest odtworzyć to, co zostało wcześniej zlikwidowane. 

Stwierdziła, że trzeba zdać sobie sprawę, iż wszyscy pracownicy w Zespole Placówek 

Oświatowych w Myśliborzu otrzymają wypowiedzenia, ponieważ nastąpi likwidacja Zespołu. 

Zapytała, czy ktoś wcześniej dokonał wstępnej symulacji zatrudnienia i zwolnień w placówce 

oświatowej po rozwiązaniu Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu z dniem 31 sierpnia 

2015r. Zapytała ile osób utraci pracę i na jakich stanowiskach oraz jakie będą koszty 

wynikające z wypłat odpraw? 

 

Radny Powiatu - Krzysztof Mrzygłód 

zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie kwestii formalnej dotyczącej sformułowania tytułu uchwały. 

Stwierdził, że rozwiązanie Zespołu Placówek Oświatowych skutkuje rozwiązaniem Domu 

Wczasów Dziecięcych i Bursy Międzyszkolnej, dlatego też w tytule uchwały zamiast zamiaru 

likwidacji bursy powinna być zapisana kwestia powołania Domu Wczasów Dziecięcych. 

Zaznaczył, iż rozwiązanie Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu skutkuje 

rozwiązaniem wszystkich struktur, które wchodzą w ich skład. 

 

Radny Powiatu - Andrzej Potyra 

zapytał ile obecnie osób korzysta z Bursy? 

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

poinformował, że z założeń wynikało, że z Bursy docelowo mało korzystać 20 osób. Przekazał, 

że na chwilę obecną nie ma niestety tej liczby dzieci w Bursie. Stwierdził, że same rozwiązanie 

Zespołu nie będzie skutkowało tym, że wszyscy pracownicy dostaną wypowiedzenia i stracą 

pracę. W arkuszu organizacyjnym Bursy wskazano 5 osób po 6/30 etatu, co daje 1 pełny etat,  

a obowiązki Dyrektora Bursy pełni również Dyrektor Domu Wczasów Dziecięcych - Jan 

Jakubów. Stwierdził, że w momencie podjęcia uchwały będą dwie jednostki: Dom Wczasów 

Dziecięcych i Bursa. Przekazał, że jeżeli dojdzie do kolejnej uchwały likwidacyjnej to nastąpi 

faktyczna likwidacja Bursy.  

Następnie złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu - Jan Jakubów  

przekazał, że Bursa nie cieszy się zainteresowaniem. Zauważył, że był za krótki okres czasu na 

promocję Bursy i dlatego też tą kwestię trzeba rozważyć. Zaznaczył, że w tym momencie nie 

ma dzieci, ponieważ jest przerwa międzyszkolna, sytuacja jest niewygodna ponieważ 

pracownikom należy płacić, bo przychodzą w tym czasie do pracy. Następnie stwierdził, iż 

włożył dużo wysiłku i pracy oraz poświęcił wiele swojego prywatnego czasu w istnienie 

Zespołu Placówek Oświatowych i ma uzasadnione prawo obawiać się, że będzie musiał odejść 

ze stanowiska.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji. 

 

Za wnioskiem o zamknięcie dyskusji głosowało 11 radnych, przeciw – 6 radnych, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

 

W wyniku głosowania dyskusja w przedmiotowym punkcie została zakończona  

i Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały.   
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Za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych 

w Myśliborzu oraz zamiaru likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład 

głosowało 11  radnych, przeciw - 6 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała Nr IV/24/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz 

zamiaru likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład została podjęta. 

(załącznik Nr 14 do protokołu)   

 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

odczytał zapisy § 42 Statut dot. trybu głosowania: 

Zauważył, że nieuczestniczenie przez radnego w głosowaniu jest naruszeniem obowiązków 

radnego i jest odnotowane w protokole z sesji. 

W związku z tym zaapelował, aby radni brali czynny udział w głosowaniu. 

Następnie zarządził przerwę. 

 

 

godz. 14.45 - wznowiono obrady 

 

 

5.6 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum 

Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu, 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

poinformował, że skarga była przedmiotem prac Komisji Rewizyjnej właściwej zgodnie  

z przepisami określonymi w Statucie do przedłożenia propozycji rozstrzygnięcia Radzie 

Powiatu. Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie odzwierciedla wynik ustaleń Komisji 

Rewizyjnej. 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny Powiatu - Zygmunt Siarkiewicz 

stwierdził, że podczas studiowania Statutu PCOFA zauważył, iż Dyrektor Powiatowego 

Centrum Obsługi Finansowo-Administracyjnej nie jest w ogóle kompetentny do zajmowania 

stanowiska w zakresie tego, czy kogoś urlopować lub też nie. Zaznaczył, że o przysługującym 

dla danej osoby prawie do urlopu rozstrzyga pracodawca. Zauważył, że Dyrektor Centrum nie 

powinien tą sprawą się zajmować. Przekazał, że niniejsza jednostka zajmuje się tylko obsługą 

finansowo-administracyjną placówek oświatowych. Przekazał, że chciałby, aby w materiałach 

dla radnych były zawarte kopie skarg.  

 

Radny Powiatu - Wojciech Wojtkiewicz 

poinformował, że skargi oraz wpływająca korespondencja są zawsze dostępne do wglądu  

w Biurze Obsługi Rady i Zarządu na ul. Spokojnej 22. Przekazał, że Komisja Rewizyjna zajęła 

stanowisko i Rada musi zdecydować, czy zostanie ono podtrzymane.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

stwierdził, że Pan Tadeusz Grabski jako Dyrektor jednostki organizacyjnej Powiatu 

Myśliborskiego odpowiada za pracowników, których zatrudnia i za wszystkie sprawy, które  

w jego kompetencjach są zapisane. Natomiast kompetencją Rady Powiatu jest rozpatrywanie 
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skarg. Przekazał, że Komisja Rewizyjna wypracowała tego typu rozstrzygnięcie, iż uznała 

skargę częściowo za zasadną, o czym można dokładnie przeczytać w uzasadnieniu.  

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

poinformował, że Komisja Rewizyjna posiadająca odpowiednie uprawnienia zgodnie ze 

Statutem, zajęła określone stanowisko i należy potwierdzić je w formie głosowania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu głosowało  

11  radnych, przeciw - 1  radny, 2 radnych wstrzymało się od głosu 

Podczas głosowania nieobecny Arkadiusz Mazepa, Józef Getman, Andrzej Potyra. 

 

Uchwała Nr IV/25/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu została podjęta. (załącznik Nr 15 do protokołu)   

 

 

 

5.7 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

poinformował, że skarga była przedmiotem prac Komisji Rewizyjnej właściwej zgodnie  

z przepisami określonymi w Statucie do przedłożenia propozycji rozstrzygnięcia Radzie 

Powiatu. Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie odzwierciedla wynik ustaleń Komisji 

Rewizyjnej. 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Myśliborzu głosowało 12 radnych, przeciw - 0, 2 radnych wstrzymało 

się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny Arkadiusz Mazepa, Józef Getman, Andrzej Potyra. 

 

Uchwała Nr IV/26/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2015 roku             

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu została podjęta. (załącznik Nr 16 do protokołu)   

 

 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

za 2014 rok. (załącznik Nr 17 do protokołu)   
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Przewodniczący Rady - Ferdynand Łukasik 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego załącznik do 

Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach. poz. 990) 

interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji po uprzednim 

odczytaniu. (§ 27 i 28 Statutu). 

Kolejno zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

odczytała swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 18 do protokołu.  

 

Radny Powiatu - Andrzej Rudnicki 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 19 do protokołu.  

 

Radny Powiatu - Krzysztof Mrzygłód  

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 20 do protokołu.  

 

Radna Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 21 do protokołu.  

 

Radna Powiatu - Józef Getman 

odczytał swoje interpelacje i zapytania zgodnie z załącznikiem Nr 22 do protokołu.  

 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 8 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje         

i zapytania radnych.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że portrety będą zawieszone w inny godnym miejscu. Zapewnił, że nie zostaną one 

złożone w archiwum lub też przekazane na licytację. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

poinformował, że odpowiedzi na interpelacje radnych zostaną udzielone na piśmie. 
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Ad. 9 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu. 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

zwrócił uwagę, że sprawozdanie obejmuje okres od 8 grudnia 2014 roku do 15 stycznia 2015 

roku. Zapytał, czy wydarzyły się ważne dla Powiatu decyzje lub też sytuacje o których radni 

powinni wiedzieć w tym okresie? 

Poruszył kwestie dot. konkursu na stanowisko Naczelnika Wydziału Realizacji Inwestycji  

i Spraw Społecznych. Zapytał, czy postępowanie konkursowe zostało rozstrzygnięte, czy 

konkurs jest ogłoszony, kto kieruje do dzisiaj tym Wydziałem?  

Następnie poruszył kwestie dot. odwołania Prezesa Szpitala w Dębnie. Poprosił, aby obecni na 

sali mogli zapoznać się z treścią złożonego wniosku w sprawie odwołania Pani Prezes Małyski 

ze stanowiska. Zauważył, że w sprawozdaniu nie ma informacji, że Zarząd Powiatu podjął tę 

decyzję w formie uchwały. Zapytał na jakiej podstawie to zostało dokonane? 

Zwrócił uwagę na zapis znajdujący się na str. 7 pkt e) – „Zarząd Powiatu podjął decyzję  

o powołaniu na stanowisko Prezesa Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. Pana Zbigniewa 

Gomułkę”. Zapytał w jakim głosowaniu Pan Prezes Gomułka został Prezesem Szpitala w 

Dębnie Sp. z o.o.? Zapytał, kiedy był konkurs, kiedy złożył ofertę, jaka jest ta oferta, jaki jest 

jej zakres? Czym kandydat przekonał Zarząd, że jest dzisiaj Prezesem? 

Zwrócił uwagę, że posiada wydruk z protokołu Zarządu Powiatu z dnia 29 grudnia 2014 roku 

i nie ma tam informacji o powołaniu Prezesa, znajduje się tam jedynie informacja  

o odwołaniu Pani Prezes. Przekazał, że faktem jest to, że 30 grudnia Pani Prezes przestała 

pełnić swoją funkcję i pojawił się nowy Prezes. Prezes podejmuje działania z zakresu 

gospodarki finansowej i nie ma do tego upoważnień. Jest to zagrożenie bezpieczeństwa 

dokumentów. 

Stwierdził, że w związku z tym nie dziwi fakt, że nie mógł on zgłosić do KRS siebie i nie może 

podejmować w Spółce żadnych decyzji. 

Przekazał, że później było Zgromadzenie Wspólników, na którym prawdopodobnie podjęto 

stosowną uchwałę o odwołaniu. Przekazał, że zastanawiającym jest fakt, że do dziś Pani Prezes 

tej uchwały nie otrzymała. Również w KRS nie ma żadnych zapisów w tym temacie. Poprosił 

o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik 

poprosił radnego o konkretne wypowiedzi.  

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

poprosił o udzielenie odpowiedzi na zadane przez niego pytania.  

Następnie zwrócił uwagę na zapis znajdujący się na str. 7 pkt a) Sprawozdania - Zarząd 

zapoznał się z Informacją Szpitala Barlinek Sp. z o.o. dotyczącą zaawansowania realizacji 

inwestycji. Poprosił o przedstawienie tej informacji. Zapytał, na jakim etapie jest ta inwestycja, 

jak jest realizowana i jakie są obecnie konsekwencje finansowe dla Spółki? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

zauważył, że podejmowane decyzje są powszechnie znane. Jeżeli chodzi o konkurs  

w Wydziale Realizacji Inwestycji i Spraw Społecznych to został on zakończony. Do 

końcowego etapu został zakwalifikowany jeden kandydat, który najpierw wyraził zgodę na 
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objęcie stanowiska kierownika tego Wydziału, a następnie zrezygnował. W związku z tym  

w najbliższym czasie zostanie podjęta decyzja o powołaniu Naczelnika tego Wydziału  

w ramach istniejącego zasobu kadrowego. 

Jeżeli chodzi o „Interpelacje” dotyczące Szpitala w Dębnie to uchwała Zarządu została podjęta  

w dniu 29 grudnia 2014 roku. Zarząd Powiatu spotykał się dwukrotnie i podjął uchwałę  

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Starosty do reprezentowania Zarządu na Walnym 

Zgromadzeniu Wspólników. Dodał, że Walne Zgromadzenie Wspólników jest władne do 

podejmowania takich decyzji. Zauważył, że Pani Prezes Małyska uczestniczyła w tym 

Zgromadzeniu i dziwi fakt, że nie zna treści podjętych decyzji. 

Przekazał, że nie można też mówić o odwołaniu tylko o zakończeniu kadencji, ponieważ 

kadencja Pani Prezes Małyski została zakończona i nie przedłużono jej. 

Jeżeli chodzi o tryb powołania to nie ma on żadnych uchybień formalnych. Złożono dwie 

oferty i Zarząd po analizie tych ofert dokonał wyboru w osobie Pana Zbigniewa Gomułki.  

Zwrócił uwagę, że część pytań i wątpliwości były zawarte również w interpelacjach, na które 

zostaną udzielone odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że pozostała jeszcze kwestia inwestycji, którą realizuje Spółka Barlinek i czy istnieje 

zagrożenie jej realizacji? 

Następnie zwrócił uwagę, że Zarząd podjął uchwałę o odwołaniu Pani Małyski i powołaniu 

nowego Prezesa Spółki. W Sprawozdaniu napisano, że taka decyzja została podjęta, natomiast  

w protokole z posiedzenia Zarządu Powiatu nie ma informacji dotyczącej powołania nowego 

Prezesa.  

Przeprosił i przekazał, że otrzymał właśnie informacje, że zapis ten jednak znajduje się  

w protokole. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że jeżeli chodzi o inwestycję w Szpitalu i jej zakres rzeczowy to nie stanowi on 

zagrożenia. Jedyne zagrożenie istnieje w jej finansowaniu. Przekazał, że Powiat w tej chwili 

jest na etapie uruchamiania mechanizmów finansowania zwłaszcza, że są już zawarte 

zobowiązania wymagalne. Jedną z koncepcji finansowania jest emisja obligacji jako 

najbardziej wiarygodna. Poinformował, że jest cały czas w kontakcie z Prezesem Ryszardem 

Mitkiem. Kadencja Prezesa zgodnie z aktem założycielskim upłynęła z dniem 31.12.2014r. 

Obecnie sprawdzany jest stan prawny Prezesa, czy dalej może pełnić swoją funkcję, czy musi 

ustąpić z tego stanowiska. Dodał, że jest propozycja trójstronnego porozumienia pomiędzy 

Spółką Szpital Barlinek, Gminą Barlinek i Powiatem Myśliborskim. Obecnie trwa analiza 

opinii przez Pana Goska, który nadzorował kwestę montażu finansowego tej inwestycji. Do 

następnej sesji powinny być znane kwestie dotyczące sfinansowania tej inwestycji.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego dokumentu.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 11 

Oświadczenia radnych.  

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad. Nad 

oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji. Przedmiotem oświadczenia nie może być 

sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, wnioskiem lub zapytaniem.  

 

Radny Powiatu - Arkadiusz Mazepa 

podziękował, za udzielenie odpowiedzi na zadane przez niego pytania. Zwrócił uwagę, że 

doszło do wsparcia Spółki Szpital Barlinek przez Spółkę Szpital w Dębnie poprzez udzielenie 

pożyczki. Kolejno przekazał, że chciałby skierować oświadczenie do obecnego Starosty 

Myśliborskiego, aby rozważył kwestię przystąpienia do ponownych rozmów koalicyjnych.  

 

Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

złożyła wniosek o wprowadzenie praktyki przechowywania nagrań z posiedzeń Komisji oraz 

sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w celu udostępniania ich jako informacja publiczna. 

Następnie przekazała Przewodniczącemu wniosek w formie pisemnej w przedmiotowej 

sprawie na piśmie. (wniosek stanowi załącznik Nr 25 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zauważył, że był to wniosek a nie oświadczenie. 

 

Radna Powiatu - Wioletta Drzewińska 

poprosiła, aby potraktować jej wniosek jako oświadczenie. 

 

Przewodniczący Rady – Ferdynand Łukasik  

zauważył, że zgodnie ze Statutem radny może zabierać głos w danej sprawie dwa razy, a czas 

jego wystąpienia to 5 minut. Radna odczytując swoje interpelacje dodatkowo komentują, 

dlatego czas ich wystąpień sięga ok. 15 minut. W związku z tym poprosił, aby odczytywać 

jedynie swoje interpelacje, wówczas zaoszczędzi się trochę czasu i nerwów.  

 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął IV sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

Płyta audio z nagraniem z IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30.01.2015r. stanowi 

załącznik nr 26  do Protokołu.  

 

 

Protokołowała: 

Dominika Bułgajewska 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Ferdynand Łukasik 


